

# FastrackKids® Summer camps

From Age: 4-9yrs

Language: English and Arabic

## Muslim Hearts نادي القلوب المسلمة

9-12am | 12-3pm | 10pm-1am  
20 May - 7 June  
٢٠ مايو - ٧ يونيو

Ramadan

Let the spirit of Ramadan echo in our Islamic values and speech, in creating art and calligraphy. Ending with Islamic Competition in Quran Hadith

هو نادي رمضاني يعنى بتربية قلوب الأطفال عبر قيمنا و فنوننا الإسلامية والخط العربي و الإلقاء. ينتهي النادي بعمل مسابقة رمضانية في القرآن و الحديث.



1900 / 900  
SAR per camp / SAR per week

## Young Scientist

### نادي العلماء الصغار

Eid

9-12am | 12-3pm | 3-6pm  
1 July - 19 July  
١ يوليو - ١٩ يوليو

Investigate and conduct many experiments in Earth and Natural Science, and explore the Human Body Anatomy. Ending with an environmental project

سيقوم طفلك بالتحقيق العلمي و إجراء العديد من الإختبارات العلمية والعملية عن علوم الأرض والجيولوجيا والطبيعية و نظام جسم الإنسان ينتهي النادي بعمل مشروع بيئي.



## Travel Adventures نادي المغامرة و السفر

After Eid

9-12am | 12-3pm | 3-6pm  
22 July - 9 August  
٢٢ يوليو - ٩ اغسطس

Explore the globe, and discover different countries. Learn about their culture, sports, traditions and foods. Extent your travels to space. Ending with an amazing international exhibition.

يقوم الطفل بالسفر حول العالم ليتعرف من خلال هذه الرحلة على العديد من المعلومات الشيقة عن هذه المناطق والمدن (ثقافات، رياضات، العادات و المأكولات) لتمتد الرحلة بعد ذلك إلى الفضاء يختتم النادي بعرض عالمي.



## FastrackKids Daycare

From Age: 1.5- 4 yrs

Flexible Hours, Morning, Afternoon, Evening or a Full Day!

Starting from  
1500 SAR